
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 14. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 247
Ministeren bedes kommentere lederen ”Station Amager. Hemmeligheds-
kræmmeriet”, bragt i Amager Bladet den 12. februar 2013 samt redegøre for,
hvorfor der tilsyneladende fortsat er usikkerhed om Station Amager, Luft-
havnspolitiet og den fremtidige struktur, når ministeren selv i et svar til Folke-
tinget har skrevet, at "der ikke er planer om at nedlægge Station Amager" og
"Der er heller ingen planer om at opgive lejemålet på Kamillevej", og kan mini-
steren garantere en tilfredsstillende indsats både i forhold til borgerne på
Amager og i forhold til at bekæmpe f.eks. illegal indvandring via Lufthavnen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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